
                   Analizując odpowiedzi Magistratu na moje zapytania 
dotyczące realizacji Rządowego  programu „Mieszkanie Plus” 
 Wynika , że od lutego 2016 roku przez trzy lata miasto  piętrzy  problemy 
i trudności przy realizacji tego programu  -  w tym czasie inne miasta 
oddały już gotowe mieszkania . 
Wnoszę o jak najszybsze  utworzenie  harmonogramu realizacji  
programu  „Mieszkanie Plus”z wyznaczeniem osób odpowiedzialnych za 
jego realizację .
(zapytanie Nr 2000 z dnia  2017/07/06  oraz  zapytanie
 Nr 20781 z dnia 2018/08/29  i  zapytanie Nr 2807 z dnia 2018/09/14) 
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